
Motion 
 
Hej 
Styrelsen för Skultuna har en motion till årsmötet: 
 
Avgående styrelsen för Skultuna IS föreslår årsmötet att skapa ett barn- och ungdomsråd. 
Rådet ska bestå av spelare från våra barn- och ungdomslag. Rådet ska få en pott pengar från 
styrelsen under året. Rådet får komma med idéer på vad de ska göra med dessa pengar. 
Pengarna ska gagna alla barn och ungdomar i Skultuna IS först och främst. Förslaget från 
avgående styrelse till nya styrelsen är att sätta ramarna för rådet och att ta stöd från 
RF/SISU.  
 
Tanken med rådet är öka möjligheterna till ett ökat engagemang, delaktighet och inflytande 
för barn- och ungdomarna i Skultuna IS.  
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